

Dated: 9th July 2020

Disclosure of the resolutions of the Extraordinary General Meeting (EGM)

The Extra Ordinary General Meeting (EGM) of Muscat Gases Company SAOG was held at 2 pm on Thursday, **on 09 July 2020**, through the electronic platform of general meetings that can be accessed from the website of Muscat Clearing & Depository Company (www.mcd.gov.om).

For your information we now provide a summary of the events and decisions taken at the meetings:

The Shareholders approved the sale of 30% share of Muscat Gases Company SAOG in United Industrial Gases Company LLC, to Air Products and Chemical, Inc, USA for a total amount of RO 2,050,000.


Imad Al Sabbagh
CEO



التاريخ: 9 يوليو 2020

الإفصاح عن قرارات الجمعية العامة غير العادية

تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع في تمام الساعة الثانية من مساء يوم الخميس الموافق 09 يوليو 2020، من خلال المنصة الإلكترونية للاجتماعات العامة التي يمكن الوصول إليها من موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om).

ونقدم لكم ملخصاً للقرارات المتخذة في الاجتماعات:

وافق المساهمون على بيع حصة 30% من شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع في الشركة المتحدة للغازات الصناعية ، إلى شركة إير برودكتس اند كيميكال ، الولايات المتحدة الأمريكية بمبلغ إجمالي وقدره 2,050,000 ريال عماني.

عماد الصباغ
الرئيس التنفيذي

